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رئیس سازمان بازرسی کل کشور:
چرا مدیران جهادکشاورزی همان 

ابتدا با تصرف اراضی برخورد 
نمی کنند

از  یکی  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
اولویت های این سازمان را برخورد با ترک فعل 
مدیران دانست و گفت: چرا مدیران منابع طبیعی 
اراضی  تصرف  با  ابتدا  همان  جهادکشاورزی  و 

برخورد نمی کنند.
ذبیح الله خدائیان در جریان سفر به شهرستان 
ساوجبلاغ ضمن تبریک سال جدید و تقارن آن 
با ماه مبارک رمضان با اشاره به اینکه مسئولیت 
یک فرصت برای خدمت به خلق است، بیان کرد: 
اگر در این راه کوتاهی کنیم به طور حتم گناهمان 
نسبت به کسی که مسئولیتی ندارد سنگین تر 
است. وی با بیان اینکه مدیر نقش بسیار مهمی 
در امور دارد، گفت: درست است که مدیر یک 
را مدیریت می کند  اما یک مجموعه  نفر است 
باعث  خود  عملکرد  با  مدیر  یک  مواقع  برخی 
تسهیل در کارها و افزایش رضایتمندی می شود 
زیرا آن مدیر فکر و انگیزه داشته و باعث روان 

شدن کارها شده است.
اشاره  با  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
اینکه  بر  مبنی  انقلاب  معظم  رهبر  به سخنان 
مهمترین مسئله کشور اقتصاد است، بیان کرد: 
ایشان در جلسه با مسئولان نظام فرمودند که 
از  بسیاری  شود  مرتفع  اقتصادی  مشکل  اگر 
و…  اجتماعی  فرهنگی،  حوزه های  در  مشکلات 
نیز رفع خواهد شد. وی از آسیب های اجتماعی 
یاد کرد  از مهمترین موضوعاتی  به عنوان یکی 
که شرایط اقتصادی در آن دخیل است و یادآور 
شد: مسئولان می توانند با اقدامات خود، اقتصاد 
تمام  باید  راستا  بدهند ودر این  سروسامان  را 
این  تا  بدهند  هم  دست  به  دست  مجموعه ها 

مشکل حل شود.
خدائیان با بیان اینکه اگر همه به وظایف خود 
می شود؛  حل  مشکلات  از  بسیاری  کنند  عمل 
به  گذار حاضر  اینکه سرمایه  دلیل  کرد:  تاکید 
نیست  شهر  و  استان  یک  در  گذاری  سرمایه 
پیش  گذاری  سرمایه  برای  که  است  موانعی 
از برخی  انتقاد  با  او گذاشته می شود. وی  پای 
از مسئولان که حاضر به همکاری برای صدور 
مجوزهای الکترونیکی نیستند؛ ادامه داد: باید کار 

را برای سرمایه گذاری تسهیل کنیم.
گفت:  کشور  کل  بازرسی  سازمان  رئیس 
چرا یک طرح و پروژه ای آغاز می شود و سال ها 
کجای  برسد؟  سرانجام  به  می کشد  طول 
دارد  ضرورت  راستا  این  در  کار لنگد می زند؟ 

نظارت ها بیشتر باشد.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور با تاکید بر 
اظهار  برای مشارکت مردم  فراهم کردن شرایط 
کرد: مردم رقیب مسئولان نیستند باید شرایطی 
را فراهم کرد که مشارکت مردم افزایش یافته و 
سرمایه گذاری صورت گیرد که این امر رونق تولید 
را به همراه دارد. وی خواستار شناسایی آسیب ها 
شد و از مسئولان خواست با شناسایی به موقع 

چالش ها از وقوع آنها پیشگیری کنند.
خدائیان در بخش دیگری از سخنان خود به 
برخی از مشکلات شهرستان ساوجبلاغ اشاره کرد 
سازی  آپارتمان  حوزه  در  لازم  دقت  خواستار  و 
همین  از  گفت:  و  شد  مسکن  تعاونی های  و 
ابتدا زیرساختهای اولیه را فراهم کنید تا در آینده 

با مشکل مواجه نشوید.
وی به مسئولان این شهرستان توصیه کرد که تا 
زمانی که جانمایی دقیق انجام نشده و طرح جامع 

وجود ندارد زمینی واگذار نشود.
با اشاره به  رئیس سازمان بازرسی کل کشور 
برخی از تغییر کاربری ها ادامه داد: به اعتقاد بنده 
برخی از این تغییر کاربری ها ناشی از ترک فعل 
مدیران است نباید اجازه داد که زمین زراعی به 
مسکونی تبدیل شود و باید با اقدام به موقع با 
افراد سودجو برخورد و از همان ابتدا از وقوع جرم 

و تخلف پیشگیری کرد.
الی  دو  می دهیم  اجازه  ما  کرد:  تاکید  وی 
بعد می گوئیم رئیس  شود  ساخته  طبقه  سه 
اندیشی کنند چرا  دادگستری و دادستان چاره 
و جهادکشاورزی همان  طبیعی  منابع  مدیران 
افتخار  ما  مدیران  بعد  نمی کنند  برخورد  ابتدا 
می کنند که اراضی زراعی را پس گرفتیم اصلاً چرا 

اراضی ملی تصرف شده بود؟
دکتر خدائیان با اشاره به شرح وظایف سازمان 
بازرسی کل کشور از بازرسی استان البرز خواست 
پیشگیری را در دستور کار خود قرار دهند و از 

همان ابتدا از بروز مشکلات جلوگیری کنند.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور با بیان اینکه 
برخی از مدیران اهل کار و ریسک هستند؛ گفت: 
حمایت  توانمند  و  پاکدست  مدیران  از  باید  ما 
کنیم. وی با اشاره به معرفی و برخورد قاطعانه 
با مدیران ضعیف بر حمایت از مدیران توانمند 

تاکید کرد.

مدیرعامل شرکت پتروشیمی ایلام:
پتروشیمی ایلام متعلق به مردم 

استان است
شرکت  مدیرعامل   - ابتکار  خبرنگار   - ایلام 
مدیرکل  طاهری  با  دیدار  در  ایلام  پتروشیمی 
ایلام  استان  خمینی)ره(  امام  امداد  کمیته 
به  ابتدا متعلق  ایلام  پتروشیمی  گفت:شرکت 

مردم استان ایلام و سپس کشور است.
پتروشیمی  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
اظهار  گرشاسبی  سیدغلامحسن  ایلام، 
از  امداد  کمیته  حمایت  تحت  داشت:اقشار 
شریف ترین اقشار کشور هستند و خدمت  به 
است.   عبادت  و  ایثار  مصادیق  از  مددجویان 
گرشاسبی با بیان اینکه بر اساس سیاست گذاری  
شرکت  حمایت های  و  فعالیت  سرمایه گذاران، 
پتروشیمی ایلام در قالب مسئولیت های اجتماعی 
با تصویب هیات مدیره صورت می گیرد . وی با 
پتروشیمی  نیکوکاری  مرکز  راه اندازی  به  اشاره 
ایلام به عنوان اولین مرکز نیکوکاری در صنعت 
پتروشیمی کشور تصریح کرد:اطعام مهدوی و 
توزیع بسته های معیشتی به عنوان بخشی از 
اقدامات حمایتی پتروشیمی ایلام در قالب این 
صندوق طراحی و اجرا می شود. سیدغلامحسن 
نیازمند  افراد  بر شناسایی  ادامه  در  گرشاسبی 
منطقه و تدوین جامعه آماری نخبگان مددجوی 
پتروشیمی  داد:  ادامه  و  تاکید کرد  دانشگاهی 
ایلام با همکاری کمیته امداد امام خمینی )ره(از 
این اقشار در چهارچوب اختیارات حمایت خواهد 
کرد. رضا طاهری ؛ مدیرکل کمیته امداد امام 
خمینی)ره( استان ایلام نیز در این دیدار با ارائه 
گزارشی از آمار مددجویان استان ایلام گفت:۶۷ 
در  امداد  کمیته  هزار مددجوی تحت حمایت 
استان شناسایی شده اند. طاهری حفظ کرامت 
و منزلت مددجویان و همچنین توانمندسازی 
افراد تحت حمایت را اولویت این نهاد برشمرد 
از  یکی  عنوان  به  یابی«  »حامی  افزود:طرح  و 
طرح های موفق ملی در سطح کشور اجرا شده 
و کارکنان پتروشیمی ایلام می توانند در این امر 

معنوی و خیر مشارکت نمایند.

استقبال گردشگران از اجرای ویژه 
برنامه های نوروزی دریزد

یزد- صادقی مقدم- رئیس سازمان فرهنگی ، 
اجتماعی وورزشی شهرداری یزدگفت:  همزمان 
با ایام نوروز و ماه مبارک رمضان ، بالغ بر ۴۰ 
استقبال  موجب  و  برگزار  یزد  در  برنامه  ویژه 
مردم و گردشگران شد. حجت الاسلام مجتبی 
پاتوقی،  سرود های  اجرای  افزود:  صداقت 
در  رومیزی  ابربازی های  و  خیابانی  تئاتر های 
بافت_تاریخی و بوستان ها از برنامه های نوروزی 
این سازمان در نوروز ۱۴۰۲ بود. وی همچنین 
عنوان  با  اولی ها  روزه  ویژه  جشن  برگزاری 
پیشونی فرشته ها با اجرای سرود سلام فرمانده 
۲ را از دیگر برنامه های فرهنگی، هنری یزد که 
در مجموعه امیرچقماق یزد برگزار شدذکر کرد. 
صداقت برپایی موزه زنده یزد را به عنوان یکی 
از اصلی ترین برنامه های نوروزی امسال در این 
شهر میراث جهانی دانست که به گفته وی با 

استقبال خوب گردشگران نیز مواجه شد.
بزرگان  و  مفاخر  معرفی  گردشگری،  موزه 
یزد، معرفی صنایع دستی و آداب و رسوم یزد، 
اتوبوس رایگان گردشگری و جشنواره سفره های 
هفت سین از دیگر برنامه های برگزار شده در 

نوروز امسال بود.

نیمه نخست امسال پرونده مسکن مهر 
در آذربایجان غربی بسته می شود

استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
امسال  نخست  نیمه  گفت:  غربی  آذربایجان 

پرونده مسکن مهر در استان بسته می شود.
 یاسر رهبردین در جلسه شورای تأمین مسکن 
مجموع ۶۳۶  در  کرد:  اظهار  غربی  آذربایجان 
واحد مسکن مهر در قالب ۱۱ تعاونی باقی مانده 
مساکن  این  امسال  نخست  نیمه  در  باید  که 
تعیین و تکلیف شده و پرونده مسکن مهر در 

استان بسته شود.
دستگاه های  همکاری  لزوم  بر  تاکید  با  وی 
مسکن،  طرح های  اجرای  برای  رسان  خدمات 
گفت: باید با برنامه زمان بندی برای تعیین و 
تکلیف مسائل تعاونی های باقی مانده مسکن 
مهر و همکاری در اجرای طرح های نهضت ملی 
مسکن در آذربایجان غربی اقدام شود. رهبر دین 
در گفت: در راستای تعیین و تکلیف مساکن مهر 
باقی مانده در سطح استان شرکت های خدمات 
رسان ظرف مدت ۲۰ روز نسبت به ارائه خدمات 

به مساکن مهر اقدامات لازم را اعمال کنند.

اکبر رضایی در این دیدار با بیان اینکه بسیاری از 
اقدامات مدیریت شهری نیاز به پردازش و پرداخت 
تا به بهترین شکل به مردم اطلاع  رسانه ای دارد 
رسانه  متقابل  های  همکاری  گفت:  شود،  رسانی 
ملی و مجموعه مدیریت شهری موجب پیشرفت 
به  پروژه های مربوط  و توسعه شهر و تسریع در 

خدمات شهری خواهد شد. 
شرقی  آذربایجان  مرکز  سیمای  و  صدا  مدیرکل 
لزوم تولید و پخش برنامه های مشارکتی در راستای 
افزایش نشاط اجتماعی و مباحث فرهنگی و آموزشی 
مرتبط با مدیریت شهری را مورد تاکید قرار داد و 
و  رسانه  متقابل  های  همکاری  کرد:  خاطرنشان 
مجموعه شهرداری می تواند در کنار توسعه، بستر 
مجموعه  سازنده  و  موثر  ارتباط  جهت  مناسبی 

شهرداری با شهروندان باشد.
اکبر رضایی کنشگری و مطالبه گری را از مولفه های 
کرد:  تصریح  و  برد  نام  توسعه  در  مهم  بسیار 
اطلاع رسانی شایسته، نقد منصفانه و مطالبه گری 
و  رفاه  زمینه ساز  شهری  خدمات  حوزه  در  واقعی 
رضایتمندی در جامعه و ریل گذاری بهتر و برنامه 

ریزی صحیح تر در بحث مدیریت خواهد بود. 
وی با بیان نقش و اهمیت رسانه ملی در شکل 
دهی به فرهنگ و افکار عمومی و افزایش بسیاری 
از شاخص های حوزه زندگی شهری، اظهار داشت: 
شبکه استانی بعنوان شبکه بومی و محلی از مجموعه 
هایی است که توانمندیهای آن در کمک به کارگزاران 
امور شهری می تواند راهشگای بسیاری از موانع و 

مشکلات و چالش ها و معضلات شهری باشد. 
رضایی حمایت و اعتماد مردمی را بزرگترین سرمایه 
حوزه مدیریت شهری عنوان کرد و ابراز داشت: باید 
تلاش کنیم با بهره گیری از ظرفیت بالای رسانه با 
و  جلب  را  مردم  اعتماد  عملکردها  سازی  شفاف 
اقدامات  کشیدن  و  تصویر  وحدت  و  هم افزایی  با 
راستای  در  شهری  مدیریت  مجموعه  خدمات  و 

امیدبخشی به جامعه گام برداریم. 
شهردار کلانشهر تبریز هم تعامل مثبت و سازنده 
برکات  منشأ  را  شهرداری  مجموعه  با  ملی  رسانه 
گفت: شورای  و  دانست  برای شهروندان  بسیاری 

شهر و شهرداری تمام اهتمام و تلاش خود را برای 
ارائه خدمات بهتر و رفع کمبودها به کار گرفته اند.

و  مردم  به  عمومی  خدمت  و  صادقانه  کار  وی 
کرد  عنوان  شهری  مدیریت  کار  اساس  را  جامعه 
ایجاد  ترافیکی،  از منظر  کنیم  افزود: تلاش می  و 
دسترسی ها، خدمات شهرسازی، مسائل فرهنگی و 
اجتماعی و ... عملکردمان در شان و جایگاه استان 
باشد و به عنوان الگو در کشور برای دیگر استان ها 
معرفی شویم.  وی همراهی، همکاری و هم افزایی 
صدا و سیما در برنامه ریزی ها، سیاستگذاری ها و 

افق ترسیم شده برای شهر و شهرداری جهت فراهم 
برای شهروندان  آل شهری  ایده  زندگی  کردن یک 
را ضروری خواند و یادآور شد: برای فرهنگ سازی 
در موضوعات شهری و گسترش خدمات بهتر اگر 
از حوزه صدا و سیما ورود کنیم قطعا می توانیم به 
نتایج بهتری دست پیدا کنیم.  هوشیار به آغاز دور 
سوم قرار خدمت شهرداری پرداخت و با اشاره به 
توجه ویژه شهرداری به امیدآفرینی، استعدادیابی و 
شناسایی نخبه ها در برنامه های فرهنگی و هنری 
خاطرنشان کرد: مجموعه برنامه ها و پروژه هایی که 

شهرداری اجرا می کند، نیازمند اطلاع رسانی برای 
مشارکت حداکثری است و تلاش می کنیم با مردمی 
کردن تمامی برنامه ها، زمینه بهره مندی حداکثری 

مردم را فراهم کنیم.  
توانمندسازی  به  توجه  تبریز  کلانشهر  شهردار 
در ارائه خدمات مناطق حاشیه نشین، برنامه ریزی 
فرهنگ گرا و شهرسازی ساختارگرا را از برنامه های 
مهم شهرداری برشمرد و از رسانه ملی خواست در 
ایجاد شهری بهتر و پویاتر،  اقدام برای  این  انجام 

مدیریت شهری را بیش از پیش همراهی کنند.

مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی: 

اقدامات مدیریت شهری نیازمند پردازش و پرداخت رسانه ای است
تبریز - فلاح: شهردار تبریز با دکتر اکبر رضایی مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی دیدار و در خصوص راه های افزایش همکاری بحث و 

تبادل نظر کرد.

 همکاری های 
متقابل رسانه 

ملی و مجموعه 
مدیریت 

شهری موجب 
پیشرفت و 

توسعه شهر 
و تسریع در 

پروژه های 
مربوط به 

خدمات شهری 
خواهد شد

معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان خبر داد
بهره مندی ۲۵ هزار نفر از کارگاه های آموزشی ازدواج در آذربایجان شرقی

تبریز - فلاح: معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با اشاره به برگزاری 5۴۲ کارگاه آموزشی در 
حوزه ازدواج و فرزندآوری گفت: در طول سال ۱۴۰۱، ۲5 هزار و ۲۲۲ نفر در کارگاه های آموزشی حوزه ازدواج در سطح استان 

حضور یافتند.
امیر تقی زاده معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی با اعلام این خبر، اظهار کرد: 

در طول سال گذشته ۴۴۰ نفر نیز در قالب ۱۰۷۱ جلسه از خدمات مشاوره رایگان ازدواج و خانواده بهره مند شدند.
وی از دریافت ۶ مجوز مرکز تخصصی مشاوره ازدواج و تحکیم خانواده در استان خبر داد و گفت: این مراکز با نام های ارس 
در شهرستان خداآفرین، تدبیر نو، طراوت زندگی، خانواده ما و هم نوا در تبریز و آرامشکده در شهرستان مراغه آغاز به کار 
کردند و دو مرکز هم در آستانه اخذ مجوز است. وی خاطرنشان کرد: تعداد مراکز تخصصی مشاوره ازدواج و تحکیم خانواده از 

۲۱ مرکز در سال ۱۴۰۰به ۲۷ مرکز در سال ۱۴۰۱ رسیده است.
معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با اشاره به اهتمام این اداره کل برای اجرای برنامه های هفته 
جوان نیز در طی سال گذشته گفت: در سال ۱۴۰۱ در مجموع ۴۷۴ برنامه در طول هفته جوان برگزار شد و بالغ بر ۲۰ هزار و 9۰۰ در این برنامه ها حضور فعالی 
داشتند. تقی زاده تعداد شرکت کنندگان در برنامه های اوقات فراغت را نیز 5۲5 هزار و ۲55 نفر اعلام کرد و افزود: در طی سال گذشته ۱۶ هزار و ۷۴9 برنامه 
شاخص در سطح استان در این حوزه اجرا شد. وی، تدوین برنامه عمل»برنامه ساماندهی اوقات فراغت جوانان«، برگزاری برنامه های هفته جوان به تعداد ۴۷۴ 
برنامه که 8۳ مورد مربوط به مرکز استان و ۲9۴ مورد مربوط به شهرستانها است،برگزاری سیزدهمین دوره جشنواره حضرت علی اکبر)ع( و تجلیل از ۱۴جوان 
برتر استانی و تجلیل از ۲۶8 جوان نمونه و برتر در سطح شهرستانهای استان، برگزاری جشنواره برترین های اوقات فراغت جوانان در سطح استان و شهرستان، 

برگزاری برنامه نشست گفتگوی جوان و ... را از دیگر برنامه های شاخص سال گذشته نام برد.
وی خاطرنشان کرد: برگزاری نشست ها و گردهمایی های استانی و شهرستانی با هدف آگاهی بخشی و توانمندسازی مدیران و کارشناسان حوزه جوانان و 

بررسی چالش های جوانان در شهرستان های مختلف به طور مستمر در طول سال مورد توجه بوده است.
معاون فرهنگی و امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی با اشاره به کسب عناوین برتر توسط این معاونت در طول سال های متمادی در سطح 
کشور گفت: تلاش و همت تمامی سازمان ها و نهاد های مرتبط و همراهی و همکاری تشکل های مردم نهاد و همراهی همکارانمان در این مسیر بدون شک به 

اعتلای این حوزه کمک خواهد کرد.

 استاندار چهارمحال و بختیاری تاکید کرد
لزوم مشارکت بیشتر مردم در تکمیل طرح نهضت ملی مسکن استان چهارمحال و بختیاری

شهرکرد خبرنگار ابتکار محمود مولوی : بازدید استاندار از نهضت ملی مسکن چهارمحال و بختیاری استاندار چهارمحال و بختیاری از 
سرعت بخشی به اجرای طرح نهضت ملی مسکن این استان در سال جاری خبر داد و گفت: در ماه های اخیر مشارکت مردمی چند برابر 
شده است و اگر این مشارکت به همین شکل افزایش یابد؛ پیشرفت طرح هم به شکل نهضتی چند برابر می شود. غلامعلی حیدری 
در بازدید میدانی از واحدهای در حال ساخت طرح نهضت ملی مسکن واقع در منظریه شهرکرد، اظهار داشت: واگذاری تعدادی 
از واحدهای این طرح در برخی از مناطق روستایی و شهری استان از خردادماه امسال آغاز می شود.وی افزود: در حال حاضر ۷۰ 
درصد زمین مورد نیاز کل طرح تأمین شده است و برای تأمین مابقی زمین موردنیاز، از تمام ظرفیت های استان استفاده می شود.
استاندار چهارمحال و بختیاری ادامه داد: سهمیه استان در طرح نهضت ملی مسکن، احداث ۴۰ هزار واحد مسکن شهری و ۱۴ هزار 
مسکن روستایی است که این واحدها با مساعد شدن شرایط جوی استان با سرعت در حال ساخت است.وی ادامه داد: در حالی که 
اجرای طرح نهضت ملی مسکن در روستاهای استان از پیشرفت خوبی برخوردار شده است؛ اجرای این طرح در شهرهای استان با موانع 
و مشکلاتی روبرو بود که بسیاری از این مشکلات برطرف شده است و طرح جهش خوبی در سال جاری خواهد داشت.استاندار چهارمحال و 
بختیاری با تأکید بر برگزاری منظم و مستمر جلسات شورای مسکن استان، خاطرنشان کرد: موانع و مشکلات با هم افزایی و همکاری بین بخشی دستگاه ها برطرف می شود 
اما از متقاضیان تقاضا می شود ضمن بازدید از روند اجرای طرح، در تأمین آورده مالی مشارکت بیشتری نمایند تا طرح از پیشرفت بهتری برخوردار شود.مدیرکل راه و 
شهرسازی چهارمحال و بختیاری نیز درحاشیه این بازدید، با اشاره به تحویل ۶۰۰ واحد مسکونی تا پایان خردادماه سال جاری به متقاضیان در منظریه شهرکرد، گفت: 
این واحدهای مسکونی هم اکنون بالای ۷5 تا 8۰ درصد پیشرفتفیزیکی دارند.حسینعلی مقصودی افزود: بر اساس روند کار و پیشرفت قابل ملاحظه طرح، پیش بینی 
می کنیم تا پایان سال حدود سه هزار واحد مسکونی در کل استان به متقاضیان واگذار شود.وی یادآور شد: هم اکنون یک هزار و ۷۰۰ واحد مسکونی توسط راه و شهرسازی 
و یک هزار و ۲۰۰ واحد توسط بنیاد مسکن در محله ۳۴ منظریه و ۱5۰ واحد در محله ۳9 منظریه توسط ستاد اجرایی فرمان امام)ره( در حال ساخت است. مدیرکل راه و 
شهرسازی استان ادامه داد: در محله ۴۰ منظریه نیز برای سه هزار و ۴۰۰ واحد پیمانکار انتخاب شده و مراحل شروع عملیات اجرایی نیز محقق شده است؛ همچنین در 
محلات ۴۱،۳۳ و ۴۲ هم اخیراً تغییر کاربری و تفکیک اراضی صورت گرفته و بزودی انتخاب مجری و پیمانکار انجام و شاهد شروع عملیات اجرایی در این محلات خواهیم 
بود و بدین صورت کل متقاضیان شهرکرد مورد پوشش قرار میگیرند.مقصودی در خصوص تأمین زیرساخت ها نیز گفت: با تأکید استاندار محترم مقرر شد؛ آب کارگاهی 
پروژه ها تا پایان فروردین و تأمین آب شهری نیز تا پایان خرداد تأمین و برق و گاز نیز به همین شکل توسط دستگاه های متولی انجام شود. وی اظهار داشت: پیش بینی 

می کنیم تا پایان سال در مابقی شهرهای استان نیز با پیگیری های جدی بنیاد مسکن و راه و شهرسازی بتوانیم تعدادی از واحدها را تکمیل و تحویل متقاضیان نماییم.

 مسئولان تعاونی اصحاب رسانه خراسان رضوی و معاون مدیر 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی با سه پیشکسوت رسانه استان دیدار و 
از آنان تجلیل کردند. در این دیدار که از سوی تعاونی اصحاب رسانه 
خراسان رضوی هماهنگ شد رئیس، یکی از اعضای هیئت مدیره و 
مدیر عامل تعاونی اصحاب رسانه خراسان رضوی به اتفاق سروری 
معاون فرهنگی و رسانه ای مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی با 
حضور در منازل و محل کار حسین غزالی، بهروز محسنی و سید 

جلال فیاضی با آنان دیدار کردند.
     رئیس هیئت مدیره تعاونی اصحاب رسانه خراسان رضوی در 
دیدار با این پیشکسوتان رسانه استان، ضمن تبریک سالروز میلاد 
امام حسن مجتبی )ع( و تقارن دومین سال تاسیس این تعاونی به 
بیان اهداف و برنامه های مجموعه پرداخت. رضا زحمتکش گفت: 
تعاونی اصحاب رسانه با توجه به نیاز و خلاهایی که در پذیرش 
تشکل های صنفی برای مجموعه همکاران رسانه ای داشت شکل 
گرفت. وی افزود: با ثبت آن در سالروز میلاد امام مجتبی )ع( وارد 
سال سوم فعالیت این مجموعه شدیم و درخواست داریم که بزرگان 
و پیشکسوتان رسانه استان هم این مجموعه را به لحاظ فکری و 

تجربیاتی، کمک کنند.
سروری: خبرنگاران پیشکسوت اسناد شفاهی هستند

     معاون فرهنگی و رسانه ای مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خراسان رضوی نیز با تبریک ایام نوروز و سالروز میلاد امام مجتبی 
)ع( طرح دیدار با پیشکسوتان رسانه استان از سوی تعاونی اصحاب 
رسانه خراسان رضوی را قابل تقدیر دانست و ابراز امیدواری کرد 
از سوی اهالی رسانه تداوم داشته باشد. جلیل سروری با تاکید بر 
لزوم توجه و اهمیت دادن به پیشکسوتانی که سال های متمادی از 
عمرشان را در وادی کار خود صرف کرده اند گفت: باید از تجربیات 
این گنجینه های ارزشمند بهره برد و آن ها را به نسل جوان و 

علاقمند حوزه رسانه، منتقل کرد. او افزود: خاطرات ارزشمندی در 
ذهن این عزیزان طی ده ها سال کار در مجموعه های مختلف ثبت 
شده است که گاه بیان می کنند اما این اسناد شفاهی باید ثبت و 
ضبط تا به تاریخ تبدیل شود چرا که در بسیاری از موارد از تاریخ ها 

و افرادی یاد می شود که کمتر کسی از آن ها با خبر است.
     مدیر عامل تعاونی اصحاب رسانه خراسان رضوی هم با بیان 
این که زیرساخت های لازم طی دو سال اول فعالیت تعاونی فراهم 
شد گفت: با این اتفاق از ۱۷ اسفند ۱۴۰۱ همزمان با نیمه شعبان، 
موضوع عضوگیری جدی شد و طی طرح یک ماهه عید تا عید نیمه 
تا نیمه رمضان، ۳۱5 نفر درخواست عضویت دادند که  شعبان 
عضویت حدود ۱۰۰ نفر از آنان تایید شد. مجتبی نوریان، کم توجهی 
به پیشکسوتان و استفاده نکردن از تجربه آنان را غفلت و خسران 
دانست و افزود: در دوره مدیریت خانه مطبوعات و رسانه های 
استان، طرح تجلیل از بازنشستگان را پیشنهاد و آغاز کرد و چندین 
سال هم ادامه داشت اما با شیوع کرونا کم رنگ و به تدریج فراموش 
شد. به گفته وی باید حرمت مو سپیدان این عرصه را داشت چون 
هم لازم است و هم گردونه زمان با چرخشی که دارد روزی روی اسم 
تک تک  جوان ترهای این عرصه خواهد ایستاد پس باید این حرمت 

ها را پاس داشت.
غزالی: خبرنگاران مظلوم واقع شده اند

     مدیر مسئول اسبق روزنامه خراسان، تاسیس تعاونی اصحاب 
رسانه را با توجه به فراگیری و امکان عضویت همه دست اندرکاران 
گفت:  آن  متولیان  از  تشکر  با  و  خواند  مبارک  اقدامی  رسانه، 
خبرنگاران در میان افرادی که در جامعه کار می کنند هم با سختی 
مواجه هستند و هم مظلوم واقع شده اند. حجت الاسلام حسین 
غزالی، افزود: توجه به این قشر که معمولا از نظر اقتصادی هم 
در فشار هستند و اهمیت چندانی به کارشان داده نمی شود مهم 
و با ارزش است. وی درباره اهمیت خبررسانی به آیه ای از سوی 
نمل اشاره کرد و در تفسیری درباره آن افزود: مورچه ای از عبور 
لشکریان حضرت سلیمان در مسیر بلقیس خبر و هشدارداد که به 
خانه هایشان پناه برند تا نابود نشوند و آن حضرت هم اعلام کرده 
بود که باید عبورشان را به ساکنان خبر می دادند. این پیشکسوت 
رسانه استان خبر را رویداد، تعبیر کرد نه انعکاس و ادامه داد: 
تحقق رویدادهای اقتصادی، اجتماعی، سیاسی و .. نیاز به رابط دارد 
که به گوش مردم برسد و این رابط، همان خبرنگار است. حجت 
الاسلام غزالی در پایان سروده اش را به همکاران رسانه ای تقدیم 

و آن را خواند:
راه ما رفتن به سوی مقصد است / مقصد ار لرزان بود ره بی ره 

است
مقصد ار با علم و عقل  آموختی / راه را همراه او آموختی
غزال اول اگر اخر نبینی / به مقصد کی رسی راهی نرفتی

محسنی: در 5 سال خبرنگاری با ۱۴ استاندار کار کردم

     مدیر اسبق خبرگزاری ایرنا در خراسان، هم با تشکر از این 
که تعاونی اصحاب رسانه به نمایندگی جمعی از همکاران خود به 
دیدارش آمده اند به بیان خاطراتی از دوران فعالیت خود پرداخت. 
بهروز محسنی لطف آباد با گفتار شیرین خود به مرور خاطراتی 
از نیم قرن کار در عرصه رسانه در قبل و بعد از پیروزی انقلاب 
پرداخت این که خبرهای تولید در دسته بندی بر خروجی کدام 
انتشار  قابلیت  برخی خبرها  او  گفته  به  گرفت.  قرار می  تلکس 
عمومی داشت، برخی نیز به تفکیک برای مسئولان مملکت، اعم 
از نخست وزیر و ... ارسال می شد. او از فعالیت رسانه ای در نبود 
فناوری های فعلی گفت و این که کارها با یک خط تلفن ثابت و 
دستگاه های تلکس انجام می شد. در میان صحبت هایش می 
توان به شناخت او از استان وسیع خراسان قبل از تقسیم رسید 
که ماموریت های بسیاری به آن ها داشته است. این پیشکسوت 
رسانه خراسان رضوی در گفتاری کوتاه، خبرنویسی را هنر می داند 
و معتقد است با چند دوره و کلاس، نمی توان خبرنگار شد. او با 
اشاره به این که در قبل و بعد از پیروزی انقلاب مراودات نزدیکی با 
آیت ا... واعظ طبسی داشت و برای خبرهای دوران انقلاب با ایشان 
مشورت می کرد، گفت: در افتتاح چاپخانه آستان قدس، پیشنهاد 
انتشار روزنامه ای را دادم که به تاسیس قدس، منجر شد. او البته 
جمله ای هم می گوید که رنگ گلایه دارد این که کسی نمی پرسد 

بعد از این همه فعالیت، کجاست و چه می کند!
فیاضی: کار رفاهی در فضای مطبوعات مشکل است

     مدیر مسئول اسبق روزنامه قدس نیز که قرار دیدارمان را 
در ساختمان پدیده، گذاشت پس از شنیدن اهداف و برنامه های 
انجام کارهای رفاهی در  تعاونی اصحاب رسانه خراسان رضوی، 
با دشواری هایی همراه دانست. سید جلال  را  فضای مطبوعات 
فیاضی، این سختی ها را ناشی از پراکندگی ها و البته مشکلات 
اهالی مطبوعات دانست و گفت: بسیاری از همکاران، همچنان به 
صورت حق التحریر کار می کنند و در نتیجه درامد چندانی ندارند 
که بتوانند در برنامه هایی چون مسکن، ورود جدی داشته باشند. او 
گواه این گفته خود را تهیه زمینی در سال ها قبل برای اعضای خانه 
مطبوعات دانست و این که با وجود موقعیت بسیار خوب مکانی 
و قابل رشد آن، در خرید زمین باقی ماند و بسیاری از اعضا توان 
پرداخت هزینه پروانه ساخت آن را نداشتند و سرانجام تصمیم به 
فروش زمین و تقسیم مبلغ سهام هر سهامدار البته با سود پنج 
برابری شد. وی، نمونه بعدی تلاش ها برای خانه دار شدن همکاران 
رسانه ای را قول استاندار وقت، برای استفاده اهالی رسانه از مسکن 
مهر گلبهار اعلام کرد که با هزینه ۲۰ میلیون تومان این امکان فراهم 
بود اما حتی یک نفر متقاضی نداشت و این فرصت هم از بین رفت. 
به گفته این پیشکسوت رسانه استان، خرید یک واحد از همان خانه 
ها در گلبهارآرزوی امروز بسیاری از همکاران است اما در آن زمان 

و فرصت، غفلت کردند.

عید دیدنی و تجلیل تعاونی اصحاب رسانه خراسان رضوی از 3 پیشکسوت رسانه استان


